

ROGER STUEWER (1934-2022)

Nachruf

In tiefer Trauer haben wir mit großer Verspätung vom Ableben des Physikers und Wissenschaftshistorikers **Roger Stuewer** (1934-2022), University of Minnesota, erfahren. Roger hat viele Jahre als Vorsitzender des Programmkomitees der „University Vienna Summer School – Scientific World Conceptions“ gewirkt und war uns als Freund und Forscher tief verbunden. Seine Expertise, Menschlichkeit und Herzlichkeit werden uns fehlen.

Nachruf der University of Minnesota:

<https://cse.umn.edu/hstm/news/remembering-roger-stuewer>

ROGER STUEWER (1934-2022)

Obituary

It is with deep sadness that we have learned with great delay of the passing of Roger Stuewer (1934-2022), physicist and historian of science, University of Minnesota. Roger served for many years as Chair of the Program Committee of the "University Vienna Summer School - Scientific World Conceptions" and was deeply indebted to us as a friend and researcher. We will miss his expertise, humanity and warmth.

University of Minnesota Obituary:

<https://cse.umn.edu/hstm/news/remembering-roger-stuewer>